
Grundejerforeningen Højdedraget, Bogø 

 

 

Generalforsamling 

 

I henhold til Foreningens vedtægter indkaldes der til ordinær 

generalforsamling på  

Hjemmeværnsgården, Bogø Hovedgade 102 

Langfredag d. 25. marts 2005, kl. 10 

 

*************************************************************** 

 

Dagsorden : 

 

1. Valg af dirigent 

 

2. Formanden aflægger bestyrelsens beretning om foreningens virke i det 

forløbne år samt planer for indeværende år. 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forgangne år til 

godkendelse 

 

4. Forslag fra Bestyrelsen til afstemning 

 

Bestyrelsen fremsætter følgende forslag : 

 

a. Bestyrelsen for Grundejerforeningen afviser at udtale sig i 

sager vedrørende byggeri på de enkelte medlemmers grunde. 

(begrundelse : Kommunen må selv tage ansvaret for sine 

dispensationer) 

 

b. Bestyrelsen foreslår at støtte Bogø Mølle med kr. 1.000,-. 

Bogø Mølle er Øens vartegn og som fritidshusejere giver den os 

megen glæde. 

 

c. Bestyrelsen foreslår at støtte færgen Ida med kr. 1.000,-. 

Færgen Ida sejler i sommehalvåret mellem Lindebro og 

Stubbekøbing, men selvfølgelig med underskud. Vort forslag skal 

udtrykke støtte til færgerutens fortsættelse og bevarelsen af 

Ida. 

 

5. Forslag fra medlemmerne til afstemning. Der foreligger følgende 

forslag : 

 

a. Forslag om at fællesarealerne slås 3 gange årligt og græsset 

fjernes. (Lizzi Collin) – bilag. 

 

b. Forslag om pleje af fællesarealerne på en sådan måde, at 

disse slås 3 gange årligt på udvalgte steder (se kort). Som 

princip vil områder, der støder op til parcellerne blive slået 

i ét spor 3 gange i sæsonen, således at ingen har højt græs ind 

til deres grunde. Hele fællesarealet slås til Sct. Hans, 

hvilket vil give optimale forhold for udvikling af engflora. 



Der slås stier på udvalgte steder omkring moserne. Al afslået 

græs fjernes. – bilag. 

 

c. Nedsættelse af et grønt udvalg 

 

Vedtægternes § 7.L lyder således : Bestyrelsen kan til 

specielle opgaver nedsætte udvalg, der kan bestå af medlemmer 

uden for bestyrelsen. Udvalgsformanden skal dog altid være 

medlem af foreningsbestyrelsen. Et sådant udvalg har kun 

rådgivende og ikke besluttende myndighed.  

 

Grønt Udvalgs formål er at komme med forslag til pleje af 

fællesarealerne samt i fornødent omfang foretage og/eller 

forestå det konkrete arbejde med plejen af fællesarealerne. 

 

Foreningsbestyrelsen godkender forslag fra Grønt Udvalg og 

bemyndiger dette til at iværksætte udførelsen af forslagene. 

 

Af opgaver som Grønt Udvalg kan tage sig af, kan nævnes : 

 

Udarbejde en plan for beskæring af træer og buske 

rundt om Stor- og Lillemosen og forestå det praktiske 

arbejde hermed. 

 

Opsætte bænke, borde, bålpladser, fiskepladser og 

lignende. 

 

Forbedre vandkvaliteten i moserne. 

 

Slå stier på fællesarealerne. 

 

Forslagets vedtagelse indebærer, at der på Generalforsamlingen melder sig 

et antal interesserede medlemmer, og/eller at disse på forhånd har 

tilkendegivet interesse for at indtræde i udvalget. 

 

6. Forelæggelse af budget for indeværende år, herunder fastsættelse af 

honorar til formand og kasserer, bestyrelsens kørselsgodtgørelse samt 

fastsættelse af kontingent for indeværende regnskabsår. 

 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen. I Bestyrelsen fortsætter formanden, 

Dan Sandager og Preben Aarslev endnu et år ; Der skal altså vælges 3 

bestyrelsesmedlemmer, hver for en periode af 2 år. 

 

På valg er Poul Aage Andersen (modtager genvalg) og Jørgen Larsen 

(modtager ikke genvalg). 

 

Som bekendt har Erik Dalsby været ikke-valgt kasserer fra og med 20. maj 

2004. Erik Dalsby er villig til at fortsætte som kasserer, men ønsker 

ikke at indtræde som valgt medlem af Bestyrelsen. 

 

8. Valg af 1 suppleant til Bestyrelsen for en periode af 2 år, samt valg 

af 1 suppleant til Bestyrelsen for en periode af 1 år. 

 



9. Valg af 1 revisor for en periode af 2 år. Bent Holmelin er på valg. 

 

10. Valg af 1 revisorsuppleant 

 

11. Evnetuelt 


